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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fogyasztják itthon a nyúlhúst? Talán azért, 
mert nagyon drága?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány.hu portálon megjelent „Országos kampány a nyúlhús-fogyasztás népszerűsítésére„ című
hír a következőkről szól:

„Papp Zsolt az Agrárminisztérium helyettes államtitkára elmondta, a tárca célja a nyúltenyésztés
esetében is, a termelők helyzetbe hozása és erősítése. Ezt az elmúlt időszakban évi 150 millió forint
keretösszegű de minimis támogatással, állategészségügyi szolgáltatások támogatásával, valamint a
Vidékfejlesztési  Program  forrásain  keresztül  tudta  segíteni.  A  Vidékfejlesztési  Program  számos
pályázati  felhívás  segítségével  kiemelt  figyelmet  fordított  az  állattartó  gazdaságok  –  köztük  a
nyúltartó  gazdaságok  –  versenyképességének  javítására.  Ennek  keretében  27  olyan  támogatási
kérelem számára fizettek ki eddig több mint 3,1 milliárd forint támogatás, amelyeket kifejezetten
nyúltartó  gazdaságok  nyújtottak  be  telephelyeik  fejlesztésére,  vagy  nyúlhús  feldolgozó  üzem
(vágóhíd)  létesítésére.  Az  elkövetkezendő  években  a  KAP Stratégiai  Terv  keretében  pályázható
forrásokból  folytatódhat  majd  az  ágazat  további  fejlesztése,  –  többek  között  –  hasonló  jellegű
beruházási támogatásokkal, mint a korábbi időszakban. Az új vidékfejlesztési pályázati felhívások
az idei év végén, illetve 2024-ben várhatók.

Juráskó  Róbert  a  Nyúl  Terméktanács  elnöke  beszámolt  róla,  hogy  a  kampány  célja,  hogy
megismertessék a fogyasztókkal ezt a könnyen emészthető, zsírszegény, egészséges és ízletes fehér
húst,  hogy a nyúlhús  minimum heti  egyszer  a magyar családok asztalára kerüljön.  Sokan nem
tudják,  hogy a nyúlhús semmilyen allergén anyagot nem tartalmaz,  a kisbabák már 4 hónapos
kortól  fogyaszthatják,  ezért  több  bébiétel  gyártó  kínálatában  megtalálható.  A  másik  fontos
információ,  a húsfélék közül  a  nyúlhús  rendelkezik  a legmagasabb fehérje  tartalommal,  méltán
mondhatjuk, hogy a nyúlhús a 21. század fehérje forrása. A nyúlhús kedvező táplálkozás-élettani
hatásai  alkalmassá  teszik  arra,  hogy  diétás  étrenden  élők,  kisgyermekek  és  idősek  is



fogyaszthassák.”

 

Rákerestem a nyúlhúsra az interneten, és azt találtam, hogy egy helyen a friss darabolt nyúl kilója
3665 forint, a nyúlcomb 7 998 Ft/kg. A keresés közben megdöbbenve láttam, hogy a kutyáknak és
macskáknak szánt darált nyúlhús már 2890 Ft/kg áron kapható.

 

Kérdezem Önt:

Miért nem fogyasztják itthon a nyúlhúst? Talán azért, mert nagyon drága?

 

Budapest, 2023. augusztus 23.
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